



## FASHION

In the fashion area, ZKS develops and manufactures premium quality weaving and knitting yarns. These are in great demand in the national and international markets. As innovative and modern worsted spinning and dyeing specialists, we apply our expertise to the areas of jersey, underwear, flat knitting, hosiery and wovens.

### PRODUCT RANGE

#### Weaving yarns

- Nm 40/2 – Nm 120/2 – WV/PES, WV/PA, WV/CV, wool in natural fibre blends, core yarns with PA or PES filament (stable) or elastane (stretch)

#### Knitting yarns

- Certified yarns made from certified organic wool and cotton

#### Flat knitting

- Nm 12-Nm 70 – 100 WV, various wool blends with synthetics (PES, PA, acrylics), various natural and/or synthetic fibre blends, undyed white and dyed

#### Circular knitting

- Nm 20 – Nm 100 – 100 WV, WV/CV, WV/silk, WV/PA

Thanks to our innovative production technology and our fully automated package dyeing machine, we can manufacture and dye individual yarn solutions.

### EXAMPLES

#### Weaving yarns

- Nm 70/2 and 80/2 – 52 PES/43 WV/4 EL – Siro stretch undyed and dyed
- Nm 80/2 – 89 WV/11 PA and 88 WV/9 PA/3 EL – core yarn undyed and dyed
- Nm 80/2 – 100 WV – Siro undyed and dyed
- Nm 76/2 – 50 WV/50 CV – Siro undyed

#### Knitting yarns

- Nm 32/2, Nm 44/2, Nm 48/2 – 100 WV Superwash undyed and dyed for flat knitting
- Nm 28/2, Nm 32/2, Nm 48/2 100 WV KBT for flat knitting
- Nm 50/2 50WVKBT/50CO KBA for flat knitting
- Nm 40/1 to Nm 60/1 – 100 WV or 80WV/20PA Superwash undyed and dyed for circular knitting



### Zwickauer Kammgarn GmbH

Schneeberger Straße 135  
08112 Wilkau-Haßlau  
Germany  
Phone: +49 37603 525 0  
Email: [zks@zks-kammgarn.de](mailto:zks@zks-kammgarn.de)

[peppermint-holding.de/zks](http://peppermint-holding.de/zks)





## FASHION

Im Fashion Segment entwickeln und produzieren wir Web- und Strickgarne für den nationalen und internationalen Markt. Unser Know-how als Kammgarnspinner und Färber kommt in den Bereichen Jersey, Underwear, Flachstrick, Hosiery und Gewebe zum Einsatz.

### PRODUKTPROGRAMM

#### Webgarne

- Nm 40/2 – Nm 120/2 – WV/PES, WV/PA, WV/CV, Wolle in Mischungen mit Naturfasern, Core-Garne mit PA- oder PES-Filament (stabil) oder Elastan (elastisch)

#### Strickgarne

- Zertifizierte Garne aus KBT-Wollen und KBA-Baumwolle

#### Flachstrick

- Nm 12 – Nm 70 – 100 WV, diverse Wollmischungen mit Synthetik (PES, PA, Acryl), diverse Mischgarne, Naturfasern und/oder Synthetikfasern, rohweiß und farbig

#### Rundstrick

- Nm 20 – Nm 100 – 100 WV, WV/CV, WV/Seide, WV/PA

Mit unserer innovativen Produktionstechnik und vollautomatisierten Horizontal-Färbeanlage können Garnlösungen individuell produziert und gefärbt werden. Stark nachgefragt werden unsere Rohgarne und die modische Farbpalette mit sehr guten Echtheiten.

### BEISPIELE

#### Webgarne

- Nm 70/2 und 80/2 – 52 PES/43 WV/4 EL – Siro elastisch rohweiß und farbig
- Nm 80/2 – 89 WV/11 PA und 88 WV/9 PA/3 EL – Core-Garne rohweiß und farbig
- Nm 80/2 – 100 WV – Siro rohweiß und farbig
- Nm 76/2 – 50 WV/50 CV – Siro rohweiß

#### Strickgarne

- Nm 32/2, Nm 44/2, Nm 48/2 – 100 WV Superwash rohweiß und farbig für Flachstrick
- Nm 28/2, Nm 32/2, Nm 48/2 100 WV KBT für Flachstrick
- Nm 50/2 50WVKBT/50CO KBA für Flachstrick
- Nm 40/1 bis Nm 60/1 – 100 WV oder 80WV/20PA Superwash rohweiß und farbig für Rundstrick



### Zwickauer Kammgarn GmbH

Schneeberger Straße 135  
08112 Wilkau-Haßlau  
Germany  
Tel.: +49 37603 525 0  
E-Mail: zks@zks-kammgarn.de

[peppermint-holding.de/zks](http://peppermint-holding.de/zks)

